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PROJEKT  

 

Protokół Nr XXI/2016 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 27 lipca 2016 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 15
00

, a zakończyły o godz. 19
45

   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ryszard Wiśniak dokonał otwarcia XXI sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

(Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Podczas sesji nieobecny – radny Józef Getman i radny  Arkadiusz Mazepa  

 

Radny - Zygmunt Siarkiewicz 

złożył zapytanie w sprawie porządku. Oznajmił, że nie miał możliwości zapoznania się z 

materiałami, nie zna powodów przyczyn stanowisk zarządu. Poprosił, aby umożliwić 

wypowiadać się wszystkim w sposób pełny, żeby móc zadawać pytania, na które będą 

udzielane odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

poinformował, że weźmie wniosek pod uwagę oraz będzie pracował zgodnie z ustawą 

samorządzie powiatowym. 

 

Radny  – Andrzej Potyra 

poprosił Przewodniczącego Rady o umożliwienie zabierania głosu osobom obecnym na sesji.   

  

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Powiatowej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

w Dębnie; 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Odczytała treść projektu uchwały  w sprawie likwidacji Powiatowej Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej w Dębnie.   

 

Na posiedzenie przybył Radny – Arkadiusz Mazepa 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały.  
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Radny  – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że miejsca, w których obecnie przebywają dzieci przetransportowane z 

placówki niekoniecznie są dla nich właściwe. Zapytał, co stanie się pracownikami Placówki 

Opiekuńczo – Wychowawczej w Dębnie? Przekazał, że w innych przypadkach likwidacji 

placówek, pracownicy znaleźli miejsce zatrudnienia w swoim zawodzie. Zadał pytanie, czy 

pracownicy otrzymali wypowiedzenia?, czy trafią do innych jednostek?, czy mają 

zagwarantowane miejsce pracy w Regionalnej Placówce Opiekuńczo - Terapeutycznej w 

Dębnie? , czy będą pracować w Placówce Salezjańskiej?  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

odpowiedziała, że część pracowników przejdzie na emeryturę, część pracowników złożyła 

podania do Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej, inne osoby znalazły już pracę. 

Nie ma decyzji, gdzie znajdzie zatrudnienie pani dyrektor Powiatowej Placówki Opiekuńczo –

Wychowawczej w Dębnie.  

 

Radna  – Alicja Prill  

zapytała,  dlaczego dochodzi do likwidacji tej placówki? Oświadczyła, że te zadania przejmie 

organizacja pozarządowa prowadzona przez Salezjan, ale trzeba pamiętać o tym, że umowa jest 

podpisana na 2 lata. Stwierdziła, że Powiat pozbywa się placówki, która ma za zadanie 

przeciwdziałać trudnej sytuacji dziecka w rodzinie. Zapytała, kto przejmie zadanie 

interwencyjne, kiedy będzie kryzysowa sytuacja w rodzinie?, jaki będzie koszt likwidacji i 

odpraw pracowników?, jakie likwidacja przyniesie oszczędności w budżecie?  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

przekazała, że pomieszczenia Powiatowej Placówki Opiekuńczo –Wychowawczej w Dębnie, 

które zajmuje  Poradnia Psychologiczno - Pedagogiczna w Dębnie, zostały wyremontowane na 

potrzeby placówki terapeutycznej oraz że jest zaplanowane jej przeniesienie na I piętro.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie – Iwona Madajczak  

Poinformowała, że miesięczny koszt utrzymania dzieci poza placówką to kwota 29.003,05 zł, 

co do końca roku po przeniesieniu dzieci da kwotę 174 018, 30 zł. rocznie. Biorąc pod uwagę 

dzieci, które są umieszczone w placówkach poza Powiatem, wyniesie 348 036,60 zł. Będzie to 

oszczędność rzędem 200.000 zł. rocznie.  

 

Radna  – Alicja Prill 

przekazała, że Pani Starosta ma błędne informację, ponieważ żadna placówka nie będzie 

nigdzie przenoszona. Ponownie zadała pytanie, kto przejmie funkcję interwencyjną, skoro 

ośrodek prowadzony przez Salezjan nie ma takiej możliwości? Przekazała, że koszt 

utrzymania dzieci wynosi tyle samo przez placówkę, co przez Salezjan. Uważa, że placówki 

nie powinno się likwidować, ponieważ byłaby bardziej stabilna. Zadała pytanie, ile dzieci jest 

umieszczonych poza Powiatem? Prosi o zastanowienie się nad likwidacją Powiatowej 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Dębnie.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie – Iwona Madajczak  

poinformowała, że poza Powiatem jest umieszczonych 8 dzieci. Na tą chwile nie jest w stanie 

określić ile jest podopiecznych w placówce.   
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Radny  – Arkadiusz Mazepa 

Zadał pytania, jak PCPR będzie prowadzić pracę z dzieckiem, które jest wywiezione do innego 

Powiatu? jaki jest koszt odpraw dla pracowników  Powiatowej Placówki Opiekuńczo –

Wychowawczej w Dębnie? czy te wydatki są zabezpieczone w budżecie, jeżeli tak to, w 

którym miejscu?, dlaczego nie rozmawia się z księdzem odpowiadającym za Placówkę 

Salezjańską, żeby przyjął więcej dzieci?, dlaczego Powiat pozbywa się możliwości interwencji 

tego co się może wydarzyć dzieciom w rodzinach w Powiecie Myśliborskim?  

Złożył wniosek o 5 minut przerwy. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że dotychczas nie było uchwały likwidacyjnej, więc na dzień dzisiejszy nie 

można nic wyliczyć. Budżet placówki jest ustalony do końca roku, więc pieniądze na odprawy 

emerytalne  zostaną wzięte z wynagrodzeń. Jeżeli uchwała będzie podjęta, to będzie można 

określić to dnia następnego. Dzieci z Powiatu Myśliborskiego będą odpowiednio kierowane 

przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu.  

 

Radny  – Arkadiusz Mazepa 

oznajmił, że był współtwórcą placówki salezjańskiej. Jest to placówka typu socjalizacyjnego, a 

Powiatowa Placówka Opiekuńczo –Wychowawcza w Dębnie to placówka typu 

interwencyjnego, więc jest to duża różnica. Przekazał, że  Placówka Salezjańska została 

stworzona, po to, żeby nie konkurowała z placówką powiatową. Gdyby placówka Salezjan 

miała ten sam status co Powiatowa Placówka Opiekuńczo –Wychowawcza w Dębnie, to 

znajdowałyby się tam dzieci z Powiatu Myśliborskiego. Powiedział, że nie prowadzono 

rozmów w sprawie rozszerzenia statusu placówki salezjańskiej.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

zwróciła się z prośbą do dyrektor PCPR, o analizę półroczną, ile dzieci przybywało i ubywało 

w ciągu każdego miesiąca oraz do jakich powiatów zostały przekazane dzieci.  

  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie – Iwona Madajczak  

poinformowała, że w miesiącu styczniu i lutym było 10 dzieci, w marcu – 8, w kwietniu -7,  

w maju - 4, w czerwcu – 3, w kolejnych miesiącach nie było już żadnego dziecka. Te dzieci 

zostały przeniesione; do Trzcianki trafiło 3, Starych Bielic – 2, Bolkowic – 2, Pyrzyc – 1, 

Kłodzka – 1, jeden chłopiec usamodzielnił się i mieszka w Gorzowie Wlkp.  

 

Radny  – Ferdynand Łukasik  

stwierdził, że jak zlikwiduje się placówkę to już się jej nie otworzy. Część majątku przekaże, 

się, ale pozostały ulegnie fizycznej likwidacji. Zadał pytanie, ile dzieci powinno być przy 

minimalnym zatrudnieniu kadr, żeby placówka mogła istnieć? Zaznaczył, że jest potrzeba, 

żeby placówka istniała, ponieważ jest grupa dzieci poza Powiatem, z którą kontakt jest 

praktycznie żaden, poza tym, że płaci się za nie dosyć wysoką kwotę. Zadał pytanie, co 

zrobiono, żeby Powiatowa Placówka Opiekuńczo –Wychowawcza w Dębnie mogła 

funkcjonować? Poinformował, że gdyby umieszczano dzieci spoza powiatu w tej placówce, to 

nie byłoby powodu, żeby ją likwidować.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie – Iwona Madajczak 

poinformowała, że placówka może mieć do 14 dzieci. W każdej sytuacji kiedy dziecko 

zmieniało placówkę było ustalane, że dzieci będą mieć kontakt z rodzinami. Przekazała, że 

nieekonomiczne jest utrzymywanie 2 placówek na terenie powiatu skoro liczba dzieci się 

zmniejszała. W przypadkach interwencyjnych, PCPR wie na bieżąco, gdzie w okolicy są wolne 
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miejsca dla dzieci, tak żeby miały kontakt z rodzinami oraz żeby PCPR miało możliwość 

skutecznego działania w sytuacji pilnej.  

 

Radna  – Wioletta Drzewińska  

zadała pytanie, na co zostanie przekazane skrzydło budynku, z którego dotychczas korzystała 

placówka wielofunkcyjna? jeżeli będzie propozycja  adoptowania pomieszczeń  na cokolwiek 

to skąd Zarząd Powiatu weźmie na to pieniądze? oraz  od kiedy zaczęto wywożenie dzieci z 

placówki?  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że decyzja do tego na co zostanie przekazane skrzydło, zostanie podjęta na 

Zarządzie Powiatu. Dzieci są przekazywane do innych placówek od marca.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

zadała pytanie, dlaczego majątek Powiatowej Placówki Opiekuńczo –Wychowawczej w 

Dębnie ma trafić do Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej? , ile wynosi wartość 

majątku Powiatowej Placówki Opiekuńczo –Wychowawczej oraz czy jego przekazanie było 

zasadne?  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że przekazanie majątku było pokierowane tym, że Regionalna Placówka 

Opiekuńczo -Terapeutyczna znajduje się w tym samym budynku czy Powiatowa Placówka 

Opiekuńczo –Wychowawcza. Jeżeli meble nie będą potrzebne, to zostaną przekazane innym 

placówkom.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Wniosek formalny o 10 minut przerwy.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku formalnego złożonego przez radnego 

Ferdynanda Łukasika.  

 

Za wnioskiem głosowało – 8 radnych, przeciw –  5 radnych, 5 radnych wstrzymało się od 

głosu.  

 

Radny  – Wojciech Wojtkiewicz 

zadał pytanie, ile dzieci było w ewidencji tej placówki, ile faktycznie każdego dnia tam 

przebywało?, jaka liczba pracowników była tam zatrudniona i co oni w tym czasie tam robili? 

Kolejno złożył wniosek o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania i ogłoszenie kolejnej 

przerwy 10 minut.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie – Iwona Madajczak 

poinformowała, że od stycznia było 10 dzieci, które w ciągu tygodnia przebywały w różnych 

innych placówkach. W PPO-W w ciągu tygodnia było 1 dziecko, a kadrę stanowiło 10 osób. 

Jeden chłopiec usamodzielnił się i nie przebywał na terenie placówki. W porozumieniu z 

rodzicami dzieci były przetransportowywane do innych placówek. Poinformowała, że PCPR w 

Myśliborzu ma kontakt z placówkami, w których obecnie się znajdują dzieci.  
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Radna – Alicja Prill 

Zgodnie z paragrafem 32 ust. 1 złożyła wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

Komisji. Poinformowała, że jest zbyt mało informacji na temat tego kto przejmie zadania PPO-

W po jej likwidacji.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

przekazała, że jeżeli radni będą chcieli utrzymywać placówkę z 10 etatami, to będzie ich 

decyzja.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania w sprawie zamknięcia dyskusji.  

 

Za wnioskiem głosowało – 10 radnych, przeciw –  6 radnych, 2 radny wstrzymało się od 

głosu.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Radna  – Alicja Prill 

Przypomniała, że wcześniej również złożyła wniosek formalny, który nie został 

przegłosowany.. 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina  

poinformował, że wycofanie z komisji projektu nie jest równoznaczne ze zmianą porządkową, 

tzn. skutkiem przekazania projektu do komisji powoduje to, że nie przestaje się pracować nad 

tą uchwałą. Podczas gdy ona znajduje się w porządku obrad, nie można jej ominąć, bez 

zmiany porządku obrad. Wniosek formalny wymaga dodatkowo zgody zarządu.   

 

Radna  – Alicja Prill 

poinformowała, że w przypadku kiedy Rada przegłosuje wniosek o przeniesienie procedowania 

nad uchwałą, wówczas Zarząd może się zebrać i wyrazić zgodę lub nie.   

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

poinformował, że w przypadku kiedy radny złoży wniosek o zmianę porządku obrad, a mamy 

do czynienia z sesją nadzwyczajną, Zarząd Powiatu może poddać wniosek głosowaniu i 

jednocześnie zmienić porządek obrad.  Potrzebne są jednak dwa elementy: wniosek o zmianę 

porządku obrad oraz zgoda Zarządu Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Ryszard Wiśniak 

zadał pytanie, czy radni występują do Zarządu Powiatu z wnioskiem o przerwę oraz zmianę 

porządku obrad? 

 

Radna  – Alicja Prill 

poinformowała, że najpierw powinno przegłosować się jej wniosek o wycofanie projektu 

uchwały z porządku obrad czyli o wysłanie do prac stałych komisji. Jeżeli wniosek uzyska 

poparcie radnych, wówczas Zarząd powinien wypowiedzieć się na ten temat. Zmianę na sesji 

można dokonać tylko za zgodą wnioskodawcy. Złożyła prośbę o przegłosowanie wniosku.  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Poinformował, że jeżeli Rada wyrazi zgodę na odesłanie projektu uchwały do Komisji, to jest 

to równoznaczne ze zmianą porządkową. Zaproponował, żeby Radna zgłosiła wniosek o 

zmianę porządku obrad.   
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Przewodniczący Rady ogłosił 3 minuty przerwy.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że porządek obrad nie jest zmieniony, w związku z tym należy przystąpić do 

głosowania projektu uchwały. 

 

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych, przeciw –  4 radnych, 3 radnych wstrzymało 

się od głosu.  

  

Uchwała Nr XXI/125/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 lipca 2016 r. w sprawie 

likwidacji Powiatowej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Dębnie została podjęta. 

(załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy. 

 

Ad. 3 

Przystąpiono do kolejnego punktu:  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w 

budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

poprosił o przeczytanie pisma, które wpłynęło w trakcie obrad sesji.  

 

Radny – Andrzej Potyra 
Złożył na ręce Przewodniczącego Rady pismo w imieniu mieszkańców Barlinek o wsparcie 

finansowe dalszego rozwoju szpitala. (załącznik Nr 4 do protokołu) Odczytał treść pisma  

 

Radny  – Ferdynand Łukasik 

zadał pytanie, czy Starostwo otrzymało pismo z PGNiG w prawie opłaty eksploatacyjnej                       

z podaniem kwoty i terminu przekazania? Kolejno zapytał Prezesa Szpitala w Dębnie  jakie 

było obłożenie łóżek szpitalnych w Dębnie w przeciągu półrocza w poszczególnych 

oddziałach. Poinformował, że jest to istotne, ponieważ jak jest w granicach 30% to szpital nie 

przynosi przychodu i w związku z tym nie ma środków dla szpitala. Zadał pytanie, które 

oddziały generowały straty?, jakie jest zadłużenie szpitala na koniec 2015 roku oraz za okres I 

półrocza 2016 roku z rozbiciem na poszczególne miesiące?, jakie są zobowiązania wymagalne 

w stosunku do wierzycieli?  

 

Skarbnik Powiatu  – Małgorzata Popławska 

poinformowała, że otrzymane dochody z PGNiG wynoszą 1 873 714 zł. Środki mają być 

przelane w ciągu najbliższych dni, maksymalnie do 31 lipca.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie – Jacek Witkowski 

poinformował, że  obłożenie oddziałów szpitala jest w granicach; ZOL 98 %, INTERNA 80%, 

pediatria 40%, chirurgia 40%, położniczo-ginekologiczny 50%. Oddziały generujące 

najwyższe straty to: ginekologiczny oraz chirurgiczny. Są to straty w granicach po 400 000 zł. 

Poinformował, że zobowiązania długoterminowe wynoszą 800 000 zł, w tym jest pożyczka od 

gminy, którą szpital dostał w ubiegłym roku. Podatki i ubezpieczenia 670 000 zł, z czego 

wymagane jest w granicach 380 000zł., a długoterminowe 174 000 zł. Z tytułu dostaw 1 718 
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000 zł. Łączne zadłużenie szpitala wynosi : 4 100 000 zł. Natomiast na koniec 2015 roku 

2 800 000 zł.  

 

Radny  – Arkadiusz Mazepa 

poinformował, że została przeprowadzona komercjalizacja dwóch szpitali. Zostały spłacone 

ich wszystkie długi, po to, aby mogły dokonywać inwestycji. Zauważył, że szpital w Barlinku 

chce dzisiaj wykorzystać szanse na dokończenie inwestycji. Na dzień dzisiejszy szpital 

rozwija się, inwestuje. Pomogła mu w tym gmina, a nie Powiat. Nie jest prawdą, że szpital w 

Dębnie jest jedynym szpitalem Powiatowym w Powiecie Myśliborskim. Poinformował, że to 

PIS doprowadził do tego co jest dzisiaj. Poinformował, że jeśli chodzi o zarządzanie szpitalem 

w Dębnie to nieodpowiedzialność w zarządzaniu tym szpitalem od 2015 roku spowodowały 

ponad 4 mln długów. Zadał pytanie, gdzie jest nadzór właścicielski?, dlaczego pozwolono 

prezesom na takie zadłużanie szpitala? W 2015 roku oddział położniczo-ginekologiczny miał 

przychód 1 700 000zł. W 2014 roku 1 800 000zł. Wynik ujemny w roku 2015 ponad 700 000 

zł. W 2015 roku zobowiązania z tytułu dostaw i usług wynosiły 1 043 000 zł.  Z tytułu 

wynagrodzeń szpital zalegał 327 000 zł. w roku 2016 oddział położniczo-ginekologiczny na 

dzień 30.04 pokazuje 589 000 zł, stratę na poziomie 358 000 zł. Zauważył, że dyrektor błędnie 

podał kwotę jakie straty przynosi wskazany oddział. Zadał pytanie, co doprowadziło do 

takiego stanu szpitala?, jak szpital jest zarządzany,  że lekarze odchodzą?, dlaczego kontrakt 

noworodkowy nie jest wykorzystywany? Poinformował, że pacjentki z Dębna wolą jeździć do 

innych szpitali. Dlaczego nie ma wykonania kontraktu noworodkowego? Chirurg, ordynator, 

szef poradni onkologicznej od sierpnia nie pracują w szpitalu. co z chirurgią w Dębnie? jacy 

lekarze przyjmują dyżury? jak będzie wyglądał kontrakt? w jaki sposób prowadzi się politykę 

nadzoru? kto jest przedstawicielem Dębna w Radzie Nadzorczej? czy w szpitalu w Dębnie jest 

czysto?, czy w taki sposób ma wyglądać zarządzanie? W czerwcowej odpowiedzi prezesa na 

pytania burmistrza pojawia się takie zdanie, że szpital w Dębnie planuje rozszerzyć 

działalność ambulatoryjną oraz poradnie. Było mówione, że szpital prowadzi na ten temat 

rozmowy w Szczecinie, a teraz okazało się, że tych środków finansowych nie ma. 

Zobowiązania publiczne wynoszą ponad 600 000 zł. Zobowiązania wobec dostawców 

2 848 000 zł. Pan prezes w lipcu 2016 roku pisze, że będzie oczekiwał od NFZ, który ulegnie 

likwidacji, przywrócenia kontraktu z 2012 roku. Poinformował, że ma wątpliwości czy 

którykolwiek z tych szpitali znajdzie się na mapie rządu. Stwierdził, że do kiepskiej sytuacji 

finansowej szpitala powinien dokładać się zarząd i koalicja, która dopuściła do tego, że w 

takiej sytuacji jest szpital w Dębnie. Zadał pytanie, ile dołoży gmina, jeżeli powiat daje 

milion? Poinformował, że personel nie dostaje wypłaty. Zadał pytanie, czemu to miało służyć i 

kto na to pozwolił?, jak wyglądał nadzór ze strony właściciela, Danuty Patkowskiej, rady 

nadzorczej, przedstawiciela gminy?  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że jeżeli radny A.Mazepa chce usłyszeć opinie na temat zarządzania  szpitalem 

kiedy rządziło PO i PSL, to są obecni na sali pracownicy, którzy chętnie na ten temat się 

wypowiedzą. Zauważyła, że nie chodzi tu o przepychankę polityczną, a o dobro szpitala. 

Poinformowała, że warto przekazać ten milion dla dobra mieszkańców Dębna.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

poinformował, że jako Radni powinni dbać o interes wspólnoty, a nie jakiegoś obszaru. 

Powinni chronić zdrowie obywateli, ale nigdzie w ustawie nie jest zapisane, że mają budować 

szpitale. Składa wniosek o odrzucenie projektu uchwały. Środki jeżeli zostaną przekazane 

mieszkańcom Powiatu Myśliborskiego z odpisu związanego z eksploatacją ropy, nie są 

skazane na szpital, tylko jako dochód Powiatu. Poinformował, że Powiat ma program  
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naprawczy, więc musza go jakoś ratować, nie ma środków na inwestycje. Środki, które 

wpłyną, powinny być odpowiednio zagospodarowane. W interesie radnych jest dbanie o 

obywateli w taki sposób, żeby nie wyjeżdżali i nie korzystali z usług innych placówek poza 

Powiatem. Poinformował, że w ciągu dwóch lat nie zajęto się na sesji ochroną zdrowia. Zadał 

pytanie, jak to się stało, że dzisiaj jeden szpital funkcjonuje w innych realiach ekonomicznych, 

realizuje inwestycje a drugi szpital jest zadłużony prawie na 5 mln. Zacytował  fragment 

wniosku prezesa szpitala, w którym prosi o pomoc materialną. Zauważył, że 1 mln, nie 

gwarantuje żadnego rozwoju szpitala w Dębnie, nie zmieni sytuacji tego szpitala. Zwraca się z 

prośbą, o ustalenie programu, w którym ustali się dojście do stabilności finansowej tego 

szpitala. Zauważył, że nie ma stabilności w szpitalu, bo było trzech prezesów w krótkim 

czasie. Koszty wynagrodzeń wzrastają z roku na rok o ok. 200 000 zł, a sytuacja stale się 

pogarsza. Poinformował, że prezes szpitala mówi tylko o dochodach z NFZ, a nie prowadzi 

żadnych dochodów z poradni specjalistycznych. Szpital ma świadczyć usługi zdrowotne, musi 

mieć dobrych lekarzy, czyste pomieszczenia, dobry sprzęt i wysoką jakość usług. Zadał 

pytanie, jakie są potrzeby szpitala w zakresie finansowym szpitala, żeby według pana mógł on 

funkcjonować? jeżeli rada przyzna pieniądze dla szpitala, to na co zostaną one przeznaczone?, 

czy prezes posiada program rozwoju szpitala?, jeżeli zostaną przyznane fundusze dla szpitala, 

to jakie będzie zachowanie ze strony gminy?, jaką pani Starosta chce dać gwarancje, że te 

środki poprawią stan finansowy szpitala?    

    

Radna – Wioletta Drzewińska 

poinformowała, że po odwołaniu pani Prezes Małyski i objęciu funkcji przez pana Prezesa 

Gomułkę prosiła o wskazanie priorytetów inwestycyjnych szpitala, kierunków jego rozwoju, 

źródeł finansowania, terminu powołania rady nadzorczej. W tamtym okresie gmina Dębno 

wniosła do spółki 1 500 000 zł. Została poinformowana, przez prezesa Gomułkę, że kierunki 

rozwoju 2015-2020 zostaną przyjęte w terminie późniejszym. Do dzisiaj nie ma odpowiedzi. 

Zadała pytanie, kiedy zostaną podjęte prace przygotowawcze związane z zakupem/naprawą 

zestawu endoskopowego. Do Radnych docierały informacje, że w szpital jest źle zarządzany i 

ma problemy finansowe. Poinformowała, że nowy prezes nie zrealizował większości ze swoich 

postanowień. I tak został prezes Gomułka odwołany, a kolejny powołany. Zauważyła, że brak 

współpracy pani Starosty z Gminą Dębno ma duży wpływ na sytuację szpitala. Zadała pytanie, 

dlaczego Starosta nie potrafi się porozumieć w kwestiach finansowych z burmistrzem Dębna? 

Następnie prezesurę objął pan Witkowski, który jako jedyny odpowiadał na interpelacje i 

pytania. Wskazał, że sytuacja finansowa jest trudna, zarządzanie szpitalem również. 

Poinformowała, że chciał wybudować klatkę przeciwpożarową, przeprowadzić remont 

oddziału ZOL, dziecięcego, rozbiórkę budynku C, budowę łącznika budynku B, dodatkowe 

ujęcie wody. Zadała pytanie, z których źródeł oprócz NFZ prezes skorzystał? Poinformowała, 

że miał powstać oddział intensywnej opieki medycznej, urologii wraz z poradnią, ortopedii 

wraz z poradnią opieki długoterminowej. Zadała pytanie, jakie poradnie z wyżej 

wymienionych powstały w Dębnie? Zadała pytanie, co z poradnią onkologiczną?, co z dzienną 

chemioterapią?, co z rozmowami, które miały się toczyć na ten temat? Czy dostosowano 

pomieszczenia do dziennej chemioterapii? Zadała pytanie, czy wykorzystuje się potencjał 

kadry?, czy zatrudniono onkologów? Poinformowała, że zarządzanie przez Panią Starostę 

szpitalem przyniosło straty na około 3 000 000 zł. Wnioskuje o zaprzestanie walk 

politycznych. Trzeci prezes szpitala w tak krótkim okresie czasu jest dezorganizacją dla 

personelu. Zadała pytanie, czemu miało służyć spotkanie przedstawicieli dwóch szpitali? 

Poinformowała, że trzeba znaleźć konkretne pieniądze, bo 1 mln jest to zdecydowanie za mało. 

Zamiast remontować budynek na ulicy Północnej, powinno przekazać się pieniądze z tego 

remontu dla szpitali. Zadała pytanie, dlaczego zwiększano zatrudnienie, skoro nie było 

środków finansowych na pokrycie?, dlaczego obecny prezes ma największe wynagrodzenie 
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spośród trzech ostatnich prezesów? Poinformowała, że szpital ma poważne problemy, 

ponieważ nie jest opłacany ZUS, pracownicy nie mają ochrony zdrowotnej, nie są 

odprowadzane składki emerytalne, nie są opłacane leki. Sytuacja jest na tyle trudna, że jest 

blisko ogłoszenia upadłości szpitala. Zaproponowała, żeby pani Starosta zrezygnowała, ze 

swojej funkcji i przekazała to komuś, kto będzie w stanie wyprowadzić spółkę z tak ciężkiej 

zapaści.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

 

    

Radna – Alicja Prill 

poinformowała, że kwota podlegająca dyskusji jest zbyt wysoka. Nikt nie jest przeciwko 

szpitalowi w Dębnie. Radni są przeciwni prowadzeniu tej spółki w ten sposób. Pani Starosta 

ma wyłączność w nadzorowaniu spółki od początku tej kadencji. Zadała pytanie, czy został 

wprowadzony program naprawczy?, czy został wprowadzony program restrukturyzacyjny? 

Poinformowała, że właściciele oraz prawdopodobnie członkowie zarządu powiatu nie byli 

informowani o bieżącej sytuacji spółki. 1 000 000 zł jest potrzebny na pokrycie zobowiązań 

materialnych, nie będzie on powodował żadnych zmian prorozwojowych. Zadała pytanie, w 

jaki sposób ten 1.000.000 zł. wejdzie w kapitał spółki?, czy to będzie tworzenie nowych 

udziałów w spółce?, czy to będzie podniesienie wartości nominalnej w spółce?, czy umowa 

spółki przewiduje podniesienie wartości nominalnej?, jakie zostały podjęte decyzje?, z jakiego 

powodu Pani Starosta złożyła wniosek o rezygnacje z pełnomocnictwa?, jakie działania podjął 

prezes, żeby ustabilizować sytuację szpitala? 

Poinformowała, że można zabezpieczyć interes spółki poprzez to, że zawiera się układy z 

wierzycielami lub podejmuje się układ sanacyjny. Te działania pozwalają uniknąć zajęć 

egzekucyjnych. Szpital ma gwarancje, że dalej będzie funkcjonował i będzie mógł realizować 

podstawową rzecz, czyli restrukturyzację szpitala. Poinformowała, że sytuacja się nie 

poprawia, ale wciąż pogarsza. Zadała pytanie, gdzie jest rada nadzorcza?, jaki był nadzór rady 

nadzorczej? , kto reprezentuje właścicieli w radzie nadzorczej?, jacy są to ludzie oraz czy mają 

kompetencje do sprawowania tych władz? , jakie czynności zostały podjęte z kodeksu spółek 

handlowych i prawa nieruchomościowego? Poinformowała, że każde pieniądze należą się dla 

szpitala, bo idą na jego rozwój, zwiększenie usług, poprawę bezpieczeństwa usług. Jeżeli 

chodzi o szpital w Dębnie to te pieniądze nie są przekazywane na jego rozwój. Wnioskuje o 

złożenie rezygnacji osób, które nie radzą sobie z prowadzeniem szpitala. Zadała pytanie, czy 

będzie zmiana umowy spółki?, czy Gmina Dębno podjęła uchwałę decyzyjną, że chce 

decydować o pokryciu zobowiązań? Zaproponowała, żeby podzielić te pieniądze dla 

wszystkich Gmin Powiatu Myśliborskiego.  

 

Wiceburmistrz Gminy Dębno – Pan Jan Knapik 

Przekazał, że nie chciałby wypowiadać się na ten temat za Burmistrza. Poinformował, że 

zgromadzenie wspólników mogło podjąć uchwały  o charakterze deklaracji intencji. Ona nie 

rodzi zobowiązań po stronie wspólników, ani nie rodzi roszczeń po stronie Zarządu Szpitala. 

Zarząd Powiatu deklaruje 1 mln. zł., Gmina Dębno deklaruje podjęcie wszelkich działań 

formalno - prawno – merytorycznych. Zauważył, że 2 mln są potrzebne na działalność bieżącą.  

Działalność tego szpitala zamyka się kwotą ok. 15-16 mln zł, a kontrakt z NFZ jest na 

poziomie 12 mln zł. Poinformował, że szpital, żeby mógł dobrze funkcjonować, i żeby miał 

argumenty o charakterze przetargowym musi zostać uruchomiony oddział intensywnej opieki, 

żeby mogły być przeprowadzane zabiegi, operacje. Do tego są potrzebne środki finansowe. 

Poinformował, że w dniu 19 sierpnia odbędzie się nadzwyczajne zgromadzenie wspólników, 

na którym zostanie ustalone jakie środki są niezbędne, żeby realizować restrukturyzację 
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szpitala, żeby mógł on funkcjonować. Poinformował, że Gmina Dębno zadeklarowała, że jeżeli 

Zarząd Szpitala przedstawi sensowny projekt i będzie chciał aplikować do funduszy 

zagranicznych, to otrzyma wkład własny ze strony Gminy Dębno. Gmina chce utrzymać 

szpital, dlatego będzie zasilać go konkretnymi środkami w miarę możliwości. Poinformował, 

że strata w roku 2014 wynosiła ok.  532 000 zł, w 2015 roku 1 256 000 zł, natomiast w I 

półroczu 2016 roku to 1 434 000 zł. Niedobór na bieżącą działalność wynosi ok. 200 000 zł. m-

cznie. Poinformował, że zostaną podjęte wszelkie działania, żeby zabezpieczyć 1 mln zł na 

potrzeby szpitala.  

 

Radna – Alicja Prill 

poinformowała, że chciałaby zobaczyć program restrukturyzacji, działania, które powinien 

podjąć prezes. Zaproponowała, żeby podjąć uchwałę w momencie kiedy będzie znany 

konkretny projekt. Wnioskuje o sporządzenie uchwały intencyjnej, w której będzie zawarte, że  

Gmina Dębno przeznaczy 1 mln na restrukturyzację szpitala. Gminę Dębno stać, żeby zrobić 

większy wkład do spółki. Zauważyła, że 1 mln jest niewielką kwotą, jaką Gmina Dębno 

zaoferowała. Zwróciła się z prośbą o pokazanie, że prezes spółki jest odpowiednim 

człowiekiem na tym stanowisku, o przedłożenie programu restrukturyzacji  z uwzględnienie 

potrzeb pacjentów, którzy są na terenie powiatu. Przekazała, że może warto pozyskać 

inwestora zewnętrznego? Poinformowała, że ustawa o lecznictwie dotyczy zmian szpitali 

skomercjalizowanych oraz gwarantuje, że samorządy, które posiadają spółki, szpitale 

skomercjalizowane nie mogą wyzbyć się pakietu. 51% udziałów musi zostać w samorządzie 

lokalnym. Zadała pytanie, czy ktoś myślał o tym, czy PGNiG będzie chciało wesprzeć szpital 

w Dębnie?  Poinformowała, że należy szukać inwestora zewnętrznego oraz kogoś kto będzie co 

zrobić z tym zakładem pracy. Poinformowała, że są skargi na działalność szpitala. Wnioskuje o 

negatywne rozpatrzenie projektu uchwały.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

poinformowała, że jednym z fundamentów powinien być projekt restrukturyzacji, a drugim 

właściwie sprawowany nadzór właścicielski. W kwietniu Komisja Zdrowia wystąpiła do 

prezesa z prośbą o przekazanie dokumentów finansowych w celu przeanalizowania sytuacji 

finansowej. Wniosek uzyskał akceptację. Materiały zwrotne były w czerwcu. Poinformowała o 

stanowisku wypracowanym przez Komisję Zdrowia, która negatywnie oceniła sprawowanie 

nadzoru właścicielskiego przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu i wskazała poważne zagrożenia 

na kontynuację działania Sp. z o. o. w Dębnie.  Zadała pytanie, jakie działania podjęła 

Starosta?, jakie działania podjął Zarząd? Poinformowała, że nie było aktualizacji programu 

naprawczego, nie zostały podjęte jakiekolwiek działania.    

Poinformowała, że na podstawie dokumentów przekazanych przez prezesa szpitala, strata na 

marzec 2016 roku była 800 tyś zł, za kwiecień 900 tyś zł, na koniec czerwca 1 400 000 zł. 

Zauważyła, że dług szpitala lawinowo rośnie. Zadała pytanie, na co ten milion zł zostanie 

przekazany? Zadała pytanie, na co pan prezes czeka skoro ustawa o lecznictwie już weszła w 

życie?   

Zawnioskowała o odrzucenie projektu uchwały oraz o to aby utworzyć program 

restrukturyzacyjny, który zatrzyma lawinowo rosnącą stratę.  

 

 Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady - Elżbieta Ligenza 

poinformowała, że w szpitalu w Barlinku trwa restrukturyzacja, szpital napisał wniosek na 

projekt Dziennego Domu Opieki Medycznej, na który otrzyma ok. 1 mln zł. Pozwoli to na 

zakup sprzętu rehabilitacyjnego, wynagrodzenia pracowników oraz dzienne wyżywienie 
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pacjentów. Jest potrzebny fundusz na modernizację, remont jednej części szpitala. Zadała 

pytanie, dlaczego Zarząd Powiatu nie wziął pod uwagę szpitala w Barlinku? , czy dla zarządu 

jest to mało ważne? Poinformowała, że obydwa szpitale są ważne dla mieszkańców Powiatu.. 

Zadała pytanie, czy przekazanie pieniędzy będzie zgodne z prawem? Zawnioskowała o 

odrzucenie projektu uchwały 

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Jeżeli źródła dochodu są pewne, to nie ma przeciwwskazań do zawarcia tego w planie.  

 

Prezes Szpitala w Dębnie – Jacek Witkowski 

poinformował, że sytuacja w Dębnie jest spowodowana latami zaniedbań. Na koniec 2010 

roku były gotowe plany na rozwój i modernizację szpitala. Zauważył, że poprzedni zarząd nie 

zrobił tego. Poinformował, że poprzednia pani prezes zlikwidowała kuchnię i transport. Nie 

jest prawdą, że szpital nie płaci pielęgniarkom i lekarzom. Jest nieprawdą, ze szpital nie ma 

lekarzy; onkologów i chirurgów.  

Poinformował, że trwają przygotowania do stworzenia projektów rozbudowy szpitala, 

remontów oddziału pediatrycznego,  remont oddziału ZOL. To, że szpital nie idzie w 

specjalistkę wynika z tego, że w szpitalu nie ma miejsca, a wiąże się to z tym, że szpital był 

niedoinwestowany i nierozbudowany przez poprzedni zarząd. Poinformował, że dzięki Pani 

Staroście ten szpital jeszcze istnieje. Ugody z wierzycielami są robione. 

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

poinformował, że składa wniosek formalny. Zaproponował, żeby sumę 1 mln zł podzielić na 

dwa szpitale. Po 500 tys. zł na każdy.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

poinformowała, że w 2015 roku  majątek Powiatu Myśliborskiego został zmniejszony o 

7 549 000 zł i ta wartość majątku została przekazana na rzecz Gminy Barlinek. W mBanku 

jest spłacany kredyt szpitala w Barlinku w wysokości 500.000 zł przez Powiat. 

Poinformowała, że Powiat pożyczył szpitalowi 1 250 000 zł. Poinformowała, że według 

pracowników Ministerstwa szpitale ze względu na niskie kontrakty  nie mogą  się utrzymać i  

nie mają szans się bilansować. 15 lipca br. weszły nowe przepisy. Będzie nowa mapa szpitali 

powiatowych, układ i możliwość odwrócenia struktury organizacyjnej i finansowanie z urzędu 

wojewody. W kwestii pomocy finansowej dla Szpitala Barlinku  należy złożyć do 

Ministerstwa Zdrowia wniosek na zapotrzebowanie środków finansowych na inwestycje dla 

Szpitala.  

 

 Przewodniczący Rady Ryszard Wiśniak złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

  

Radna  – Elżbieta Ligenza 

zadała pytanie, dlaczego nie wzywa się Szpitale w  Dębnie do składania wniosku do 

Ministerstwa?  

 

Zastępca Dyrektor Szpitala w Barlinku – Maria Jaworska 

zaapelowała o równe traktowanie szpitali stacjonujących na terenie Powiatu Myśliborskiego 

oraz o podzielenie 1 mln dla obydwu szpitali, ponieważ obydwa szpitale świadczą usługi dla 

obywateli Powiatu Myśliborskiego. Przeczytała fragment wniosku jaki został skierowany do 

Zarządu Powiatu Myśliborskiego, który został odrzucony. Poinformowała, że zgłasza swój 

sprzeciw, ponieważ szpitale są nierówno traktowane. Zadała pytanie, jak ma motywować 

pracowników szpitala do bardziej efektywnej pracy?, jak skłonić ich do szukania oszczędnych 
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rozwiązań? Poinformowała, że pracownicy nie chcą oszczędzać, ponieważ zgłaszają sprzeciw, 

ze szpital w Dębnie i tak dostanie z Powiatu pieniądze. Pracownicy Szpitala w Barlinku wiele 

razy usłyszeli, że szpital musi sobie poradzić sam, że należy równoważyć koszty przychodami, 

że należy z jednej strony szukać oszczędności, a drugiej rozwijać zakres świadczonych usług 

medycznych i stale podnosić jakość. Zauważyła, że nagradzany jest szpital, który w razie 

problemów występuje do Powiatu z wnioskiem o dofinansowanie, a karany jest szpital, którego 

część pracowników dąży do poszerzenia zakresu usług. Wnioskuje o pomoc dla szpitala w 

Barlinku w celu możliwości rozwoju usług medycznych na rzecz mieszkańców całego 

Powiatu. Zauważyła, że funkcjonowanie obydwu szpitali powinno odbywać się na zasadzie ich 

współpracy. Apeluje do Radnych o równe i sprawiedliwe potraktowanie obydwu szpitali.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że obydwa szpitale powinny być równo traktowane. Zauważył, że wniosek z 

Dębna jest źle umotywowany, natomiast wniosek z Barlinka jest dobrze umotywowany na 

modernizacje, inwestycje, na otworzenie Dziennego Domu Opieki dla wszystkich 

mieszkańców Powiatu. Zauważył, że pacjenci przy zabiegu specjalistycznym, idą na 

hospitalizacje do szpitali klinicznych lub wojewódzkich. Szpitale powiatowe są pomijane. 

Pacjenci idą do szpitala za lekarzami. Tam gdzie dobry specjalista, tam idzie pacjent. 

Poinformował, że o sile szpitala decyduje kadra i wyposażenie szpitala. Złożył prośbę o 

przedstawienie projektu restrukturyzacji szpitala w Dębnie. Zauważył, że konkretny program 

musi być opracowany, z obcięciem kosztów, wizją, otwarciem nowych gabinetów, oddziałów. 

Poinformował, że Gmina powinna przejąć więcej udziałów i kierować większe środki.  

 

Radny Rady Miejskiej w Barlinku – Marek Kurkiewicz 

Złożył propozycję, żeby pani Starosta spotkała się z dyrektorem Szpitala w Barlinku oraz 

wspomogła ich w tym projekcie. Zawnioskował o przełożenie podjęcia uchwały w czasie. 

Poinformował, że jeżeli udałoby się dostać dofinansowanie dla Szpitala w Barlinku z 

Ministerstwa, to ten milion mógłby być przeznaczony nawet w całości na szpital w Dębnie.  

 

Radny– Arkadiusz Mazepa 

Zauważył, że komercjalizacja szpitali dała dużo. Poinformował, że od zawsze w 

restrukturyzacji jest brany pod uwagę Szpital w Barlinku. Pracownikom Szpitala w Dębnie nie 

podobało się w poprzedniej kadencji, że pilnowano wydatków. Poinformował, że zagłosuje za 

przyznaniem dofinansowania dla Dębna. Poinformował, że Prezes Szpitala w Dębnie z tytułu 

wynagrodzeń zalega na kwotę 727 477,67 zł.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

W imieniu Zarządu Powiatu w Myśliborzu zaproponowała wycofanie z porządku sesji projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok, 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2016-2027 oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Za wyprowadzeniem z porządku sesji punktu wpisanego jako punkt 3. projekt uchwały w 

sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok głosowało 11  

radnych, przeciw - 3, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Projekt uchwały został wyprowadzony z porządku sesji. 
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Za wyprowadzeniem z porządku sesji punktu wpisanego jako punkt 4. projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 głosowało 11  radnych, przeciw - 3, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu.  

 

Projekt uchwały został wyprowadzony z porządku sesji. 

 

 

Za wyprowadzeniem z porządku sesji punktu wpisanego jako punkt 5. projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego głosowało 7  

radnych, przeciw - 2, 7 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Projekt uchwały został wyprowadzony z porządku sesji. 

 

Ad.6 

Przystąpiono do kolejnego punktu:  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

utworzenia Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

  

Radna – Alicja Prill 

poinformowała, że podjęta na poprzedniej sesji uchwała zawiera sprecyzowane informacje na 

temat zadań Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego m.in. to, że będzie 

wykonywało zadania z zakresu zarządu dróg.  

Kolejno przekazała, skoro podjęta została uchwała o likwidacji Powiatowej Placówki 

Opiekuńczo – Wychowawczej w Dębnie to w związku z tym należy wprowadzić zmianę do 

statutu Centrum Usług Wspólnych. Złożyła  wniosek o wykreślenie PPO-W w Dębnie ze 

statutu Centrum Usług Wspólnych.  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że po wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zgodnie z propozycją 

radnej A. Prill paragraf 1 otrzyma brzmienie:  W uchwale Nr XX/120/2016 Rady Powiatu w 

Myśliborzu z dnia 20 czerwca 2016 roku w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych 

powiatu Myśliborskiego dokonuj się następujących zmian: 1) w paragrafie 1 dodaje się ust. 1a 

w brzmieniu: ,,1a. Centrum jest zarządem dróg w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o 

drogach publicznych (t.j. Dz. U. z 2015 r., poz. 460 j.t. ze zm.) i wykonuje zadania określone w 

tej ustawie od dnia 1 sierpnia 2016 r. ‘’; 2). w § 2 ust. 2 uchyla się pkt. 6, 3) uchyla się 

paragraf 3; 4) paragraf 4 otrzymuje brzmienie: ,,Zapewnienie przez centrum wspólnej obsługi 

jednostek obsługiwanych nastąpi z dniem 1 sierpnia 2016r.’’ 

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania autopoprawki do projektu uchwały  

zgłoszonej przez radną A.Prill.  

 

Za wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały w brzmieniu  w § 1 ust. 2; „w § 2 ust. 

2 uchyla się pkt. 6” głosowało – 16 radnych, przeciw –  0 radnych, 0 radnych wstrzymało się 

od głosu.  

 

W wyniku głosowania autopoprawka do projektu uchwały została wprowadzona. 
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Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

zadał pytanie, czy ten zapis podany jako 1a skutkowałby tym, że będąc użytkownikiem drogi 

jakiekolwiek roszczenia będą kierowane do CUWu? Zadał pytanie, jakie skutki prawne to 

rodzi?  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

poinformował, że CUW pełni także funkcję zarządcy drogi. Wykonuje zadania właściwe dla 

zarządcy drogi w rozumieniu ustawy o drogach, czyli funkcje pomocnicze. Natomiast Zarząd 

Dróg dalej pozostaje organem decydującym. CUW jest jednostką pomocniczą w wykonywaniu 

tych zadań.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych, przeciw –  2 radnych, 2 radnych wstrzymało 

się od głosu.  

 

Uchwała Nr XXI/126/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 lipca 2016 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego została podjęta. (załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Ad.7  

Przystąpiono do kolejnego punktu:  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi?  

 

Radny– Andrzej Rudnicki 

poinformował, że garaże przy szkole nie są jej potrzebne. Zawnioskował, żeby część kwoty ze 

sprzedaży garaży, została przeznaczona na remont szkoły w Barlinku. 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że popiera wniosek radnego Rudnickiego. Wnioskuje, żeby garaże sprzedawać 

w dwóch etapach. Podzielić ilość garaży na pół i sprzedać część, a za ok. 2 miesiące sprzedać 

drugą część.  

 

Radna – Alicja Prill  

poinformowała, że cena wyjściowa ma być wyższa niż cena rzeczoznawcy. Zadała pytanie, na 

jakiej zasadzie będzie służebność placu wspólnego dla wszystkich garaży?, czy to będzie jako 

współudział?, czy ta działka jest własnością Powiatu?, czy w tym podziale udziałów Powiat 

będzie miał ich większość?, czy może dojść do sytuacji zbycia tej części przez innych 

współudziałowców?, jak będzie to zabezpieczone?  Poinformowała, że rozsądnie byłoby zrobić 

zapis, który zawierałby ograniczone prawo rzeczowe dla nieruchomości.  
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Radny – Ferdynand Łukasik 

poinformował, że nie byłoby pytań, gdyby był dołączony  wyrys tej działki. Radni powinni go 

otrzymywać, po to, aby wiedzieli jaki fragment placu w stosunku do obiektów szkolnych 

będzie należał do nabywcy.  

 

Radny  – Andrzej Rudnicki 

poinformował, że dbanie o interesy Powiatu jest sprawą nadrzędną, ale technicznie ta droga, o 

której się mówi, nie należy do placu szkolnego, dlatego nie powinno dochodzić do konfliktów 

między właścicielami, a użytkownikami tego terenu.  

 

Radna  – Alicja Prill  

poinformowała, że garaże należy sprzedać, ale należy zapobiec konfliktom, które mogą 

wystąpić w przyszłości, wprowadzając ograniczone prawo rzeczowe, czyli służebność drogową 

dla wszystkich użytkowników tych garaży. Zawnioskowała o zmianę zapisu. Własnością jest 

powiat, ale władającymi podmiotami będą właściciele, którzy nabędą te garaże. Zauważyła, że 

sprawa ta dotyczy dbałości o majątek powiatu.  

 

Radny – Andrzej Potyra 

zadał pytanie, po co powiatowi droga i jej służebność? Poinformował, że powinno się sprzedać 

garaże, udziały w tej działce, a właściciel powinni stworzyć sobie wspólnotę, dzięki której będą 

dogadywać się w sprawie dbania o czystość terenu.  

 

Radny Rady Powiatu Zygmunt Siarkiewicz złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Za wnioskiem głosowało – 11 radnych, przeciw –  5 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu 

 

Radna – Alicja Prill  

Złożyła  wniosek o dopracowanie projektu uchwały.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych, przeciw –  2 radnych, 3 radnych wstrzymało 

się od głosu.  

 

Uchwała Nr XXI/127/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 lipca 2016 roku w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego została podjęta. (załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

 

Ad. 8 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXI sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 
 

Protokołowała: 

Janina Sidor 

 

 


